

## REFERAT

### Bestyrelsesmøde i Virum Havebys Grundejerforening

15. august, kl. 20

Dagsordenpunkt	Beslutning	Kommentar og Ansvar
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde		
Opfølgning på punkter fra sidste bestyrelsesmøde		Kun punkter, der ikke indgår i dagsordenen allerede
Sommerfest - <ul style="list-style-type: none"><li>• Håndtering af tilmelding</li><li>• Vinsmagning</li><li>• Hvem gør hvad på dagen</li></ul>	Rollefordeling omkring afholdelse af sommerfest	FÆLLES
Økonomi – <ul style="list-style-type: none"><li>• Kontingentopkrævning</li></ul>	Regnskab er på plads. skal sendes rundt og lægges på hjemmesiden; JØRN  Kontingent-opkrævning i gang; JØRN	JØRN/BIRGITTE
Grønne områder	Information på hjemmeside; BIRGITTE  Kontakt til Per G vedr. rotter omkring garagerne; EVA	Der er observeret rotter i flere dele af bebyggelsen. Der er en række mulige tiltag, fx at få sat giftkasser op. Dog kan det vise sig at være uheldigt, hvis det betyder at rotterne dør inde i/under husene
Garager	Tager kontakt igen; EVA	Eva har været i kontakt med Per Glædesdal over sommeren, og der er endnu ikke afklaring
Lokalplan	Kommunen; EVA  Bolius; CHRISTIAN	Vi skal have fulgt op med kommunen vedr. deres input omkring nye tagkonstruktioner, hvor den samlede tagflade ikke kan bibeholdes, hvis undertag skal etableres (jf lovgivning)

*Virum Havebys Grundejerforening*

Næste møde	10. okt hos Judith, Bredevej 35. bemærk kl. 20.30	
------------	---	--